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Bloemendaal, 6 juni 2022

Geachte dames, heren,

Op de website van de gemeente staat dat de Rekenkamer commissie van de gemeente 
Bloemendaal een onderzoek gaat doen naar de doeltreffendheid van het subsidiebeleid van 
de gemeente Bloemendaal, zie de brief die bij u binnenkwam van 23 mei 2022.

Graag draag ik twee subsidies voor dit onderzoek naar de doeltreffendheid.

1. De subsidie van 10.000 euro ten behoeve van de publicatie van het boek over de 
vader van een persoon die volgens de media multi miljonair is.
Doeltreffend lijkt mij deze subsidie niet, want zonder subsidie was het boek ook 
uitgegeven.

2. De recente landschap subsidie voor de Hockeyclub Bloemendaal. Zie de besluitenlijst 
van 25 april 2022 van het College en wel punt 6. Waarom is dit gegeven? Hoe 
doeltreffend is dit?

Wilt u verder onderzoeken of er een toename is in de subsidies vlak voor de verkiezingen? 
Wat ik bedoel te zeggen is: is er een lijn te zien dat vlak voor de verkiezingen de subsidies 
meer en vaker worden verstrekt? Als dat zo zou zijn, dan zou het subsidie beleid mogelijk zijn 
ingegeven om financiële prikkels uit te delen om kiezers gunstig te stemmen. Het lijkt mij een 
onderzoek waard.

Wilt u mij op de hoogte houden van de voortgang? Graag schriftelijk.

Met vriendelijke groet,

2022001467




